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Närvarande: Susanne Andersson, Cecilia Myrén, Carina Persson, Kristina Waxegård,  
Maria Andersson, Johan Friberg, Louise Grybäck 

 Mötet förklaras öppnat 
 Till mötets ordförande valdes Cecilia Myrén 
 Till mötets sekreterare valdes Maria Andersson 
 Till justerare valdes Susanne Andersson 
 Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 
 Susanne Andersson har haft möte med personalen. Planer om teori i samband med 

juniorlektionerna kom upp. En halvtimme före eller efter lektionen. 
Ridlärarnas schema inför hösten kommer att ses över. 

 Styrelsen planerar att höja avgifterna vid dom olika ridaktiviteterna. Ändringarna 
kommer på hemsidan. 

 Ridklubben ska försöka söka fler tävlingar. 
 Majhoppet 11 maj var väldigt lyckad trots regn. 
 Bidragspengar från kommunen har kommit in.  

Ökade lönekostnader och minskade inkomster orsakade diffen i kassan. 
 Styrelsen ordnar en arbetsdag lördag 14 juni då bl a sommarhagarna ska ses över. 
 Klubben har fått en ny sponsor. Inaktuella sponsor-skyltar i ridhuset ska plockas ner. 
 US arrangerar ponnyridning och försäljning av fika på  Hultsfredsdagen. US kommer 

att få en egen flik på hemsidan. 
 Klubben planerar att sälja lotter på Hultsfred marknad. 
 Klagomål har kommit in om att hinder på stora utebanan inte plockas bort som 

överenskommet hinderfria dagar. 
 Styrelsemedlemmarna hade ett intressant möte om ”Styrelsen som arbetsgivare” 
 Nästa möte 14 juni 


